
MOTIE : Elektrische shuttlebussen

De gemeenteraad van Wassenaar, 

in vergadering bijeen op 6 juli 2021; 

gelezen dat:

 Op de doorgaande wegen grote overlast wordt ervaren ten aanzien van geluid, fijnstof 
en verkeersveiligheid;

 De verkeersintensiteit op de belangrijke ontsluitingswegen toeneemt;
 Toename verwacht wordt van het sluipverkeer en recreatieverkeer (Meijendel, Museum 

Voorlinden, Duinrell, het strand etc.); 
 De milieuhinder als gevolg van het grote aantal personenautobewegingen en 

vrachtwagenbewegingen voor de bevoorrading van de winkels en bedrijven door het 
dorp toeneemt;

Verzoekt het college 
 Om de mogelijkheden voor elektrische shuttlebussen naar de recreatieve locaties en 

het gebruik van elektrische kleinschalige transportvoertuigen voor interne bevoorrading 
van bedrijven vanaf een goed bereikbare HUB in het lopende verkeersonderzoek mee 
te nemen;

 De resultaten voor het eind van 2021 aan de gemeenteraad voor te leggen; 

en gaat over tot de orde van de dag.

Bart Boon, Lokaal Wassenaar!


